
 

CONCEPT 

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN DE 

VRIENDEN VAN DE SLOTERPLAS 

23 APRIL 2022 

Aanwezig: 6 bestuursleden en 15 leden 

1. Opening 

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering; zij licht toe waarom we niet aan de 
Sloterplas zitten. 
Het was niet mogelijk om een locatie te vinden dichter bij de Sloterplas. Een vaste locatie voor de 
VVS zou een mooie optie zijn. Maar we bekijken per keer welke locatie geschikt en beschikbaar is. 

2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 25 september 2021. 

De heer Molewijk merkt op dat bij punt 6 de tekst over de geschiedenis van de Meervaart niet 
klopt. Maikel van Leeuwen licht toe dat de bedoelde tekst door hem is geschreven. Hij zal de tekst 
corrigeren en de nieuwe tekst op de website plaatsen. 

Verder zijn er geen vragen of opmerkingen en het verslag wordt vastgesteld. 

3. Verslag van activiteiten van de vereniging in het afgelopen jaar. 

De voorzitter merkt op dat wij van alle activiteiten verslag doen in de nieuwsbrief, maar wil een 
paar bijzonderheden noemen.  
De VVS heeft deelgenomen aan de demonstratie van de Groene Revolutie op zaterdag 12 februari 
2022. Tijdens de demonstratie ging het vooral om verlies aan groen en bomen in Amsterdam. 
Namens de VVS is gesproken over de plannen voor de Meervaart 

Op dit moment zijn geen activiteiten van de oprichters van de Groene Revolutie bekend maar zij 
zijn te volgen op de website: www.groenerevolutieamsterdam.nl 

Via het Parkenoverleg zijn wij ook vertegenwoordigd in het Groene Platform. Vanuit die groep 
wordt kennis gemaakt met de nieuwe raadsleden om hen te informeren over de zorgen m.b.t. het 
groen in Amsterdam 

De VVS heeft gereageerd op het Waterbeheerplan. Die brief is te lezen op de website. 

De investeringsnota voor de nieuwe Meervaart zou er najaar 2021 zijn maar wordt steeds 
uitgesteld. Nu zou het juni 2022 moeten komen. Deze komt dan in de inspraak. 

Er is een plan voor een kunstwerk in de hoek Cornelis Lelylaan / Meer en Vaart: een 
lichtkunstboom. 
Zodra we meer weten zetten we dat op de website. 

http://www.groenerevolutieamsterdam.nl


De heer Molewijk vraagt of de hoek Cornelis Lelylaan/Meer en Vaart nog in de hoofdgroenstructuur 
staat. Er is onduidelijkheid over omdat er verschillende plaatjes circuleren. 

De wethouder heeft in de participatie over de Meervaart gezegd dat het hoofdgroenstructuur is en 
dus niet geschikt voor de Meervaart. 

Noot van de notulist: navraag heeft opgeleverd dat het inderdaad nog hoofdgroenstructuur is. 

4. Stand van zaken wijziging statuten en eventueel ANBI. 

Tineke S heeft een notaris gevonden in Zaandam (goedkoper dan in Amsterdam) en heeft een 
offerte ontvangen. Het gaat om toevoeging in de statuten dat de ALV het bestuur heeft gemachtigd 
bezwaren in te dienen en juridische stappen te nemen als dat nodig is. 

Verder moeten de statuten getoetst worden op de nieuwe Wet Bestuur en Toezicht 
Rechtspersonen (WBTR). Dit punt komt terug bij de begroting. 

De vraag om aangesloten te worden bij de ANBI ligt op tafel. De VVS is er ooit mee gestopt 
vanwege de werkzaamheden dat het vergde. Op grond van de discussie wordt besloten dit punt in 
beraad te houden en mee te nemen in de ontwikkelingen van de vereniging. 

5. Verslag van de penningmeester en jaarrekening 

Door corona zijn een aantal activiteiten niet doorgegaan, zoals de Nieuwjaarsreceptie en 
excursies. De bomenfolder is nog niet uitgevoerd. Het bestuur heeft wel een aantal Sloterplas-
verjaardagskalenders gekocht. Op initiatief van een bewoonster heeft Boekhandel Meck en Holt 
deze ontwikkeld na toezegging van o.a. de VVS dat wij een aantal zouden afnemen. Voor leden is 
deze gratis te verkrijgen bij het bestuur. 

De kosten van de verzending van de nieuwsbrieven per post zijn erg hoog omdat PostNL ons niet 
de juiste porto heeft berekend. We zijn bezig met PostNL om weer van de goedkope bundelpost 
gebruik te kunnen maken 

Betalingsverkeer van de bank wordt ook steeds duurder. 

De post diversen omvat o.a. cadeautjes voor leden die iets voor de vereniging doen. 

De heer Swierstra adviseert om ter vervanging van de geannuleerde nieuwjaarsreceptie een 
zomerreceptie te organiseren. Dan is er weer een moment zonder vergadering waarbij mensen 
elkaar kunnen ontmoeten. Deze suggestie neemt het bestuur over. 

6. Verslag van de kascommissie 

De heer Martijn leest het verslag van de kascommissie voor. De kascommissie heeft het financieel 
verslag in orde bevonden en adviseert de vergadering het bestuur décharge te verlenen. 

De vergadering verleent het bestuur décharge voor het gevoerde financieel beleid. 

7. Benoeming van de nieuw kascommissie. 

De huidige leden van de kascommissie zijn bereid nog een jaar aan te blijven. 
De vergadering herbenoemt de beide leden: Mevrouw L. Stricker en de Heer J.W. Martijn. 

8. Aftreden en benoemen van bestuursleden. 

Door de pandemie is het rooster van aftreden niet meer geheel gevolgd. In 2021 zijn 4 van de 5 
bestuursleden afgetreden en herbenoemd. De heer M. van Leeuwen is in 2021 toegetreden tot het 
bestuur. 



Vandaag treedt dus mevrouw T. Rombout af en is herkiesbaar. 
De vergadering herbenoemt mevrouw T. Rombout. 

Het bestuur zal een nieuw rooster van aftreden opstellen. 

9. Plannen en begroting 2022. 

De toekomst van de VVS is belangrijk aandachtspunt. Verder zijn er nog ontwikkelingen te 
verwachten in het beheer van het Sloterpark en uiteraard de ontwikkelingen rond de Meervaart zijn 
een aandachtspunt. 

Begroting 2022: 

Vanwege de aanpassingen in de statuten wordt een bedrag van € 750,00 opgevoerd op de 
begroting. 

Het is nog niet zeker of er dit jaar weer een kano-excursie zal zijn. De begroting geeft een klein 
verlies. 

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde begroting. 

10. Rondvraag 

De heer Swierstra vraagt of de Sloterplas-folder herdrukt moet worden. Er is nog een kleine 
voorraad. 
We wachten af of actuele ontwikkelingen aanleiding geven tot aanpassingen in de folder. 

De heer Molewijk adviseert om niet alleen via het Groen Platform met de gemeenteraad te 
communiceren maar ook de stadsdeelcommissie te benaderen. 
De heer van Leeuwen denkt dat het goed is om t.z.t. het nieuwe DB te benaderen. 

Mevrouw L. Stricker meldt dat er een nieuwe wandelfolder door 7 volkstuinen is. Deze is 
verkrijgbaar bij de volkstuinen en het politiebureautje in Sloten. 

De heer Swierstra meldt dat hij meer excursies wil. Misschien ook (weer) een bomenexcursie met 
Hans Kaljee. 

De heer Heukelom merkt op dat van oudsher VVS en Pro West uit dezelfde groep mensen 
voortkomen. Bij excursies ontmoet je ook weer andere mensen. 

De voorzitter sluit de vergadering 

In het tweede deel van de vergadering is bij de aanwezige leden geïnventariseerd op welke wijze 
leden een bijdrage willen leveren aan de toekomst van de Vrienden van de Sloterplas. 



Toekomst van de Vrienden van de Sloterplas 

Op de ALV van 25 september 2021 hebben we voor een eerste keer met de leden gediscussieerd 
over de toekomst van de Vereniging van de Vrienden van de Sloterplas. Het verslag van deze 
bijeenkomst hebben we gedeeld in de nieuwsbrief (nr. 73). 

Door het bestuur is naar aanleiding van deze inbreng van onze leden een voorstel gemaakt om de 
inbreng van de leden verder gestalte te geven. Dit voorstel is per thema beschreven. 
Schuingedrukt de tekst uit het verslag. 

1. Natuur 

- De VVS kan meer aandacht kan besteden aan het vergroten van de biodiversiteit in het 
park.  

Voorstel: WERKGROEP NATUUR 

Het voorstel van het bestuur is om een werkgroep natuur te gaan vormen met minimaal 3 
leden. Deze werkgroep kan voorstellen formuleren op welke wijze de natuurwaarde van het 
park vergroot kan worden. Deze voorstellen kunnen gedeeld worden met de gemeente 
(eigenaar en beheerder van de Sloterplas en het Sloterpark) 

- Daarnaast werd als negatief aspect het zwerfafval genoemd, zowel in het park als in 
het water. Als actie is deelname van de VVS aan de Vuilnisoproer-actie op 31 oktober 
2021 als goed idee genoemd. De aanwezige bestuursleden hebben daarmee 
ingestemd. 

Voorstel: De bestuursleden hebben zich inmiddels twee keer aangesloten bij de prikactie 
van Vuilnisoproer. De data voor de prikacties worden gedeeld in de Nieuwsbrief (iedere 
laatste zaterdag in oktober en in maart). 

In de ronden langs de aanwezige leden worden de volgende opties voor deze werkgroep 
genoemd: vanuit de gedachte van de natuurlijke ontwikkeling van de Sloterplas en haar 
oevers een 'natuurlijk' tegenvoorstel voor de locatie waar nu door de gemeente de nieuwe 
Meervaart is gepland. Daarnaast wordt ook de mogelijkheid genoemd om aan te sluiten bij 
het OASE-netwerk (2 heren, Springzaad) 

2. Cultuur 

- De visie van de VVS kan indien nodig herijkt worden en prominenter op de website 
worden geplaatst. 

- We moeten (onder andere in de visie) beter specificeren waar we tegen zijn. 

Voorstel: WERKGROEP HERIJKING VISIE 

Het voorstel van het bestuur is een werkgroep op te richten met minimaal 3 leden die zich 
buigt over de herijking van de visie van de Vrienden van de Sloterplas. Daarin komt ook 
een thema als op welke wijze kunst toevoegen in het park aan bod. 

- Op welke wijze blijven we met de gemeente in gesprek over de evenementen?  

Voorstel: dit wordt in de werkgroep communicatie meegenomen 

Tijdens de ledenvergadering is specifiek genoemd dat de geschiedenis van de Sloterplas 
en park in de herijking van de visie sterker moet worden meegenomen. 



3. Communicatie 

- Wie kan ons helpen met Instagram / facebook? 

Voorstel: is inmiddels door het bestuur opgepakt 

- Op welke wijze kunnen we het imago van de VVS verbeteren. Als voorbeeld werd een 
VVS debatavond over de inrichting van het Sloterpark genoemd (in de Meervaart, met 
politieke partijen) 

Voorstel: WERKGROEP COMMUNICATIESTRATEGIE 

Het voorstel van het bestuur is een werkgroep met minimaal 3 leden op te richten die zich 
buigt over een positieve en doelmatige communicatiestrategie. 

De ledenvergadering heeft aangegeven dat het hier om communicatie intern en extern 
gaat. Door de aanwezige leden wordt genoemd dat de website vernieuwd zou kunnen 
worden (die door Erik Swierstra regelmatig wordt bijgehouden). 

4. Relatie andere parken 

- VVS heeft tot nu toe in het Parkenoverleg gezeten. Maar misschien is het ook goed 
contact te leggen met andere organisaties rond de plas: Heemtuin, Natureluur, 
Vuilnisoproer, De Gezonde Stad. 

Voorstel: WERKGROEP NETWERKBEHEER 

Het voorstel van het bestuur is een werkgroep netwerkbeheer op te richten die in de 
verschillende overleggen gaat deelnemen. 

Door de leden is een relatie aan te gaan met de watersportvereniging. 

5. Watersport 

- In de vergadering werd genoemd dat er steeds grotere boten op de plas verschijnen. 
Daar zitten nadelen aan (golfslag, slechte zichtbaarheid zwemmers). De veiligheid op 
de plas lijkt minder te worden. Het zou goed zijn als de VVS daar actie in kan 
ondernemen.  

Voorstel: WERKGROEP VEILIGHEID 

Het voorstel van het bestuur is een werkgroep veiligheid op te richten zich richt op 
verlichting, onderhoud, bestrijding onveilige plekken in het park.  

Aan eenieder (aanwezige en niet-aanwezige) leden het verzoek om bij interesse om aan 
één van de werkgroepen deel te nemen dit aan het bestuur kenbaar te maken. 

Na de toelichting door de voorzitter werden de volgende vragen en opmerkingen geplaatst. 

In het verslag werd nog een punt 6 genoemd, namelijk geschiedenis. Dat betrof de 
geschiedenis van de Sloterplas en dat past onder het thema cultuur (thema 2.). 

Thema Natuur: 

Al enige jaren zijn bestuursleden betrokken bij plannen voor beheer en ontwikkeling van de 
Oost- en Westzijde van het park. De vraag voor een werkgroep is om na te denken over 
gewenste ontwikkelingen om de natuurwaarde te vergroten. 



Met betrekking tot het probleem van vervuiling in het park en in de plas hebben we besloten 
ons aan te sluiten bij de Vuilnisoproer. Daar hebben we inmiddels twee keer aan mee 
gedaan.  

Thema Cultuur: 

Hier is vooral de vraag om in een werkgroep de Visienota te herijken en beter te specificeren 
waar we voor of tegen zijn. 

Thema Communicatie: 

Opgemerkt wordt dat ook interne communicatie aandacht behoeft. Een nieuwe website is een 
wens. 

Maikel van Leeuwen zal zich bezighouden met Facebook en Instagram. 

Erik Swierstra pleit voor meer momenten om elkaar te ontmoeten: meer excursies, een 
zomerborrel dit jaar ter vervanging van de Nieuwjaarsreceptie die tijdens de pandemie 
verviel. Excursies en een receptie bieden onderlinge contacten buiten de vergadersfeer. 

Er is enige discussie over het belang van contact met stadsdeelcommissie en DB van het 
stadsdeel. G. Molewijk maakt het onderscheid tussen betaalde (Sdcie) en onbetaalde (wij) 
insprekers. Het is verstandig om t.z.t. kennis te maken met het nieuwe DB van ons stadsdeel. 

Thema: Relatie andere parken 

Opgemerkt wordt dat ook de watersportverenigingen van belang zijn. 

        Thema Watersport: 
        Hier gaat het vooral om veiligheid: toenemend verkeer op het water, slechte verlichting  
        slecht onderhoud paden e.d. Het verlichtingsplan is onduidelijk, als plan maar ook qua  
        uitvoering. Het onderscheid tussen fiets- en wandelpaden moet weer terug. 

Wout Heukelom brengt in dat de punten 1. en 2. goed te combineren zijn. Hij stelt voor dat we 
nadenken over een verbeterde inrichting van de hoek Cornelis Lelylaan / Meer en Vaart, ook 
als (een deel van) die hoek binnen de hoofdgroenstructuur valt. De kwaliteit van het groen in 
die hoek valt namelijk aanzienlijk te verbeteren met een nieuw ontwerp, ook als er voorzien 
moet blijven in een speelgelegenheid voor kinderen. Via de organisatie Springzaad (meer 
ruimte voor natuur en kinderen) kunnen bekwame ontwerpers en uitvoerders gevonden 
worden. 

De digitale inspraak inzake het nieuwe theater De Meervaart heeft voorbeelden laten zien van 
theaters in en zelfs onder het groen. Zeker 'onder het groen' geeft in deze hoek een 
uitstekende mogelijkheid punt 2 (cultuur) te verbinden met punt 1 (natuur). 'Onder het groen' 
zorgt dankzij gebruik van de verticale dimensie voor gradiënten die de diversiteit en kwaliteit 
van het groen zeer verhogen (denk aan variaties in licht en vocht). Hij pleit voor initiatief tot 
een dergelijk plan vanuit de vereniging om daarmee een positief-kritische bijdrage te leveren 
aan ontwikkeling in en rondom het zuidwestelijk deel van de Sloterplas. 



AFSPRAKEN 

De voorzitter doet een oproep aan de aanwezigen om na te denken over mogelijke deelname aan 
een van de werkgroepen. In iedere werkgroep zal 1 bestuurslid participeren. 

Op de vraag naar de mogelijke tijdsbesteding geeft het bestuur aan te denken aan werkgroepen 
die een paar keer bij elkaar komen aan de hand van concrete vraagstelling. 
Wij hopen dan in het najaar een vergadering te kunnen beleggen over de uitkomsten van die 
werkgroepen. 

Een samenvatting van het gesprek zal, eerder dan de concept notulen, worden verspreid onder de 
aanwezigen en op de website. 

Het bestuur zal zo spoedig mogelijk de leden benaderen met het stuk en de vraag om participatie. 

Amsterdam, mei 2022


